
Protokół nr VII/07 
 z VII sesji Rady Gminy  Ciepłowody odbytej w dniu 12.04.2007r. w Sali nr 12 przy Pl. 

Mickiewicza 2 w Ciepłowodach 
 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad przez Przewodniczącego. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu (11 radnych za przejęciem protokołu z ostatniej sesji). 
4. Przedstawienie informacji z pracy Urzędu przez Pana Wójta. 
 
- Najważniejsze sprawy- stawy zostaną przekazane przez Agencję Własności Rolnej dla 

OSP Ciepłowody (aktem notarialnym b.r.) 
 
- Uruchomienie linii kolejowej- Targowica- Stary Henryków i Targowica- Strzelin, PKP 

ma wydzierżawić firmę do uruchomienia linii kolejowej, firma gwarantowałaby remont i 
zatrudnienie kilku pracowników, firma również płaciłaby podatek od nieruchomości 

 
- Odbyło się spotkanie w Niemczy w ODR- rząd Szwajcarski proponuje 400 mln franków 

dla polskiej wsi (co jest najbardziej potrzebne do produkcji rolnej, hodowli. 
 
 
5. Pytania i interpelacje. 
 
Radny Giergiczny- Kiedy zostanie naprawiona droga Piotrowice Pol.-Muszkowice? 
Przewodniczący Gluza- Kiedy zostanie sporządzony akt notarialny dotyczący sprzedaży                                                                                                                                                                                            
stawów? (Wójt odpowiedział: najprawdopodobniej maj b.r.) 
 
6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2006r. po uprzednim 

wysłuchaniu opinii Komisji Rewizyjnej, wniosku i opinii RIO. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił opinię z wykonanego budżetu Gminy za 
2006r.  
Przewodniczący odczytał opinię RIO i opinię wniosku komisji rewizyjnej o udzielenie 
Wójtowi absolutorium (opinia pozytywna). 
Debata ut. Sprawozdania wykonania z budżetu za 2006r. 
Wójt: dochody udało się wykonać w 98%. 
 
Najważniejsze zadania; 
- budowa ujęcia wody w Dobrzenicach + budowa Ośrodka Zdrowia w Ciepłowodach , 

inwestycje zostały zrealizowane w całości. Spłata kredytu się zmniejsza i jeżeli w roku 
2008 środki zastana pozyskane to w miarę możliwości będziemy realizować nowe 
zadania. Pozyskamy jeszcze dochody ze sprzedaży dwóch lokali użytkowych w byłym 
Ośrodku Zdrowia (odbył się już 4 przetarg ustny).  

Trzeba podkreślić, że do wykonania budżetu za 2006r. nie było żadnych uchybień ze strony 
RIO Wrocław. 
 
7. podjęcie uchwały w sprawie absolutorium Wójta Gminy Ciepłowody.  
 
Przewodniczący przeczytał uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z 
tytułu wykonania budżetu na 2006 r. 



Uchwała nr  30/VII/2007 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 
wykonania budżetu na 2006 r. została podjęta przy 10 głosach za, 1 głosie  wstrzymującym 
(p. Markowska). 
Wójt podziękował za udzielenie absolutorium powiedział, że bardziej mobilizuje go to do 
pracy i w miarę pozyskania środków będzie realizował inwestycje gminy. 
 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy i Sekretarza Gminy o 

obowiązku złożenia oświadczeń lustracyjnych. 
Uchwała nr 31/VII/2007 w sprawie powiadomienia skarbnika gminy i sekretarza gminy o 
obowiązku złożenia oświadczeń lustracyjnych została podjęta jednomyślnie . 

 
9. Przedstawienie sprawozdania ZWiK za 2006r. 
 
    Kierownik Zakładu Wodociągów i Kanalizacji przedłożył sprawozdanie za rok 2006. 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ciepłowody. 
     Od 1 maja 2007r. – podwyżka wody.  
Uchwała nr 32/VII/2007 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  
i zbiorowego  odprowadzania ścieków  na terenie Gminy Ciepłowody została  podjęta 
jednomyślnie. 
10a. Sprawozdanie dotyczące odpadów  
 
      Kierownik referatu p. Olejnik przedstawił sprawozdanie z gospodarki odpadów. 
 
11. Odpowiedzi na pytania i interpelacje. 
 

Przewodniczący : edukacja mieszkańców(dot. selekcji śmieci ) 
Wójt: droga Piotrowice Pol.- Muszkowice na terenie naszej Gminy największe naprawy 
(uzupełnienie braków w miarę możliwości). 
 

12. Zapoznanie z pismami wpływającymi do Rady Gminy. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał zgromadzonych z pismami które w ostatnim 
czasie wpłynęły do Rady Gminy. 
 

13. Wolne wnioski i zapytania. 
 

Kozyra: odbyła się sesja absolutoryjna w powiecie, o 30% wzrastają remonty dróg 
(koszty), droga Targowica zastanie zfrezowana . 
Szuwarowska: poruszyła temat wypoczynku dzieci na wakacjach , część pieniędzy 
przekazaliby sołtysi z rad sołeckich i część pieniędzy zostałaby przekazana z komisji 
przeciwalkoholowej. 
 

14. W zwiazku z wyczerpaniem porzadku obrad Przewodniczacy Rady zamknął VII sesję 
Rady Gminy. 

Protokołowała : Janina Chruszcz                                     Przewodniczący Rady 
                                                                                               Gminy  Ciepłowody 
                                                                                                  Władysław Gluza 


